
Vedení Karlovarského kraje odmítá dát peníze na slíbené tabulkové platy v KKN 
 

Krajské vedení odmítá poskytnout dostatek financí, aby umožnilo zavedení modifikovaných 

státních tabulek v Karlovarské krajské nemocnici. Iniciativě sester to sdělila v úterý 5. 

prosince na kolektivním vyjednávání finanční ředitelka nemocnice Jitka Samáková. Státní 

tabulky přitom personálu nemocnice krajské vedení i vedení nemocnice dlouho a opakovaně 

slibovalo. 

 

Krajské vedení od vlastního slibu utíká ve chvíli, kdy v chebské i karlovarské nemocnici stále 

panuje nevyřešená a na mnoha odděleních akutní personální krize, na kterou stále doplácejí 

pacienti i přetížený personál. Co víc, ve světle současné personální krize je to rozhodnutí, které 

ohrožuje budoucnost chebské a karlovarské nemocnice. Zároveň je to očividné porušení 

konkrétního slibu, který před volbami politici personálu, který za cenu ničení vlastního osobního a 

rodinného života držel a drží KKN v provozu, dali. 

 

Připomínáme, že v červnu kraj odmítl zvýšení mezd, které zaměstnanci skrze Iniciativu sester 

požadovali. Místo toho přišli politici se slibem zavedení státních tabulek od ledna roku 2018. 

Chebská i karlovarská nemocnice na ně čekaly. 

 

Slib je třeba dodržet 

Nyní kraj ohlásil, že své slovo nechce dodržet a závazku, který dal přetíženému personálu, nechce 

dostát. Vedení nemocnice tak místo modifikovaných státních tabulek nabídlo zaměstnancům 

desetiprocentní navýšení platů. 

 

Na splnění slibů, které vedení kraje i nemocnice personálu několikrát a halasně dalo, trváme. 

Nepožadujeme nic jiného, než aby vedení kraje a nemocnice dodrželo slovo, které dalo. Pokud 

tak neučiní, nedá se jejich slib chápat jinak než jako předvolební chlácholení personálu a pacientů. 

 

Další kolo kolektivního vyjednávání se uskuteční v karlovarské nemocnici v úterý 12. prosince a 

kromě ředitelky KKN Jitky Samákové se ho zúčastní i radní pro zdravotnictví Jan Bureš, který byl 

jedním z politiků, kteří státní tabulky osobně slíbili. Ve čtvrtek 7. prosince zasedají krajští 

zastupitelé. 

 

Stanovisko kraje i nemocnice je pro nás zklamáním. Zklamáním je i pro Lékařský odborový klub a 

odbory nelékařských zdravotníků v obou nemocnicích, chebské i karlovarské. Jejich zástupci 

zavedení státních tabulek pro střední zdravotnický personál dál podporují. 

 

Iniciativa sester cítí potřebu nezastírat personálu, pacientům ani celé veřejnosti fakt, že v 

KKN trvá personální krize a že zavedení státních tabulek je cestou, jak podmínky a kvalitu 

péče v KKN zlepšit. Nemůžeme přehlížet skutečnost, že řešení krize se v červnu a následných 

měsících sliby státních tabulek z úst politiků a vedení KKN pouze odsunulo. Že pouze kvůli 

očekávání státních tabulek se mezi personálem v nemocnici situace uklidnila. A nezastíráme ani 

fakt, že odmítnutí dodržet slovo musí vést k obnově mobilizace uvnitř nemocničního 

personálu. 

 

Iniciativa sester 

Karlovy Vary/Cheb, 6. prosince 2017 


